
Zápis č. 24/2024 
ze zasedání Zastupitelstva MČ Praha – Újezd  

dne 23. 10. 2024 
 

Přítomni: Jana Draštíková, Ing. Zdeněk Hromádka, Hana Petrová, Jiří Pitrman, Ing. Filip 

Ranoš, Dana Zdeňková  

Omluven: Václav Drahorád, Jan Bednář, Ivan Křížek, Mgr. Ilona Šimková, Jiří Vlach   

Nepřítomen: - 

Hosté: viz prezenční listina  

Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno v 17.30 hodin dne 23. 10. 2024 v zasedací místnosti 

hasičské zbrojnice, Nad Statkem č. p. 580.  

Místostarostka paní Hana Petrová přítomné přivítala a konstatovala, že zasedání bylo řádně 

svoláno a že členové zastupitelstva obdrželi pozvánku a materiály v řádném termínu.  

Dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva konstatovala, že je v době zahájení 

přítomno 6 členů z celkového počtu všech 11 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 

usnášeníschopné. 

1. Schválení programu zasedání 

Místostarostka paní Hana Petrová seznámila přítomné s následujícím návrhem programu:   

1. Schválení programu zasedání 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

3. Volba návrhového výboru 

4. Výbor stavební a pro životní prostředí – výstavba fotovoltaických elektráren na 3 

budovách MČ 

5. Zápis z jednání finančního výboru  

6. Žádost Mateřské školy Formanská o posílení platů nepedagogických zaměstnanců 

7. Schválení žádostí o neinvestiční dotaci VHA na 1. pololetí 2025 

8. Schválení obnovení termínovaných vkladů 

9. Rozhodnutí starosty  

10. Žádost občanů o zařazení bodu do programu jednání zastupitelstva – projednání 

závěrů šetření České školní inspekce a přijatých opatření v souvislosti se situací v ZŠ 

Formanská 

11. Kontrola plnění usnesení zápisu č. 23/2024  

12. Různé 

a) Termín zasedání ZMČ – 20. listopadu 2024 

Žádné další návrhy na doplnění nebo změnu programu jednání nebyly vzneseny. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje program jako celek. 

pro: 6 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

Místostarostka navrhla určit ověřovatelky zápisu paní Janu Draštíkovou a paní Danu 

Zdeňkovou. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
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Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje ověřovatelky zápisu Janu Draštíkovou a Danu 

Zdeňkovou. 

pro: 6 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

3. Volba návrhového výboru 

Místostarostka navrhla určit jako členy návrhového výboru Ing. Filipa Ranoše, Ing. Zdeňka 

Hromádku a pana Jiřího Pitrmana. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje návrhový výbor ve složení Ing. Filip Ranoš, Ing. 

Zdeněk Hromádka a Jiří Pitrman. 

pro: 6 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

4. Výbor stavební a pro životní prostředí – výstavba fotovoltaických 

elektráren na 3 budovách MČ 

Předseda výboru stavebního a pro životní prostředí Ing. Filip Ranoš informoval o jednání 

výboru, který proběhl dne 14. 10. 2024. Shrnul historii projednávání záměru instalace FVE 

na střechách třech objektů ve správě městské části – budova MŠ Formanská, budova MŠ 

Vodnická a budova hasičské zbrojnice. Zastupitelstvo městské části v únoru 2023 schválilo 

záměr instalace FVE na střechách třech objektů ve správě městské části a zpracovatele 

projektových dokumentací na akci, společnost HL projekt, s. r. o. V březnu 2023 

zastupitelstvo na svém zasedání získalo doplňující informace o průběhu příprav FVE s tím, 

že lze získat pouze 30% dotaci a doba návratnosti investice je 8-9 let. V listopadu 2023 

zastupitelstvo na svém jednání přijalo usnesení, ve kterém schvaluje záměr zveřejnění 

výběrové řízení na realizaci FVE na střechách třech budov ve správě městské části. 

K naplnění usnesení dosud nedošlo.   

Od 1. 6. 2024 se zpřísňují požadavky na požární bezpečnost FVE vyžadující umístění 

technologie baterií v samostatném požárním úseku resp. kontejneru, což výrazně navyšuje 

celkové náklady a prodlužuje návratnost investice až na 14-24 let. 

Výbor stavební a pro životní prostředí doporučil zahrnout do celkové bilance i spotřebu 

ÚMČ a na základě toho teprve rozhodnout, v jakém rozsahu, a na kterých objektech 

realizovat FVE a dále nedoporučil realizovat navrhovaná bateriová úložiště. 

Místostarostka vyzvala přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. bere na vědomí 

a) informace o průběhu přípravy projektové dokumentace na výstavbu fotovoltaických 

elektráren na 3 budovách městské části,  

b) informace o navýšení finanční částky na realizaci z důvodu přijetí nové požární 

normy na umístění technologie v bateriovém uložišti, 
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II. ruší usnesení č. 07/14/2023 ze dne 22. 11. 2023, kterým byl schválen záměr 

zveřejnění výběrového řízení na realizaci fotovoltaické elektrárny na střechách třech 

objektů ve vlastnictví městské části Praha-Újezd.  

pro: 6 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

Místostarostka paní Jana Draštíková konstatovala, že na jednání Výboru stavebního a pro 

životní prostředí byla v bodu Různé podána informace o žádosti společnosti GP Plus, s. r. 

o., která žádá o předání nové komunikace, vedené z křižovatky ulic Formanská směrem 

k D1 jako prodloužení ulice Ke Smrčině, do správy městské části. V této souvislosti uvedla, 

že společnost GP Plus, s. r. o., nereaguje, i přes opakované upozornění městské části, na 

výzvy k podpisu darovací smlouvy.  

5. Zápis z jednání finančního výboru  

Místostarostka paní Hana Petrová informovala o jednání finančního výboru, který proběhl 

dne 14. 10. 2024. Na programu jednání byly tři body: žádost Mateřské školy Formanská o 

posílení platů nepedagogických zaměstnanců, žádosti o dotaci v oblasti podpory sportovní 

výchovy v MČ Praha-Újezd na 1. pololetí 2025 a obnovení termínovaných vkladů. 

Jednotlivé body jsou zařazeny na dnešní jednání zastupitelstva městské části. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd bere na vědomí zápis z jednání finančního výboru ze dne 

14. 10. 2024.  

pro: 6 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

6. Žádost Mateřské školy Formanská o posílení platů 

nepedagogických zaměstnanců 

Místostarostka paní Hana Petrová uvedla, že mateřská škola podala žádost o posílení platů 

nepedagogických zaměstnanců. Dle žádosti by činily náklady na posílení platů od října do 

prosince 2024 částku ve výši 133 452 Kč, z toho škola žádá po zřizovateli částku ve výši 88 

968 Kč. Dále uvedla, že mateřská škola obdržela z rozpočtu hl. m. Prahy k 31. 7. 2024 

částku ve výši 96 100 Kč, a k 31. 10. 2024 částku ve výši 96 100 Kč přímo na posílení platů 

zaměstnanců ve stravování, dále škola eviduje na fondu odměn částku ve výši cca 380 000 

Kč. V případě, že škola překročí stanovený objem prostředků na platy přidělený státním 

rozpočtem a zároveň vyčerpá fond odměn tak, pak může zřizovatel mateřské škole 

poskytnout dotaci na předem stanovený účel.  

Finanční výbor žádost projednal a navrhl pro rok 2024 vyřešit posílení platů 

nepedagogických zaměstnanců čerpáním z fondu odměn MŠ a od roku 2025 řešit posílení 

platů nepedagogů koncepčně v žádosti o navýšení rozpočtu. 

Místostarostka vyzvala přítomné k diskusi.  

Ředitelka mateřské školy, Bc. Jitka Svátková, uvedla, že žádost o posílení platů se netýká 

pouze kuchařek, ale všech nepedagogických zaměstnanců. Dále uvedla, že rozpustí fond 

odměn, který je ale určen primárně pro pedagogy. 

Paní Dana Zdeňková uvedla, že platy pro nepedagogické zaměstnance jsou velice nízké a 

přimlouvá se, aby se nějaká částka pro mateřskou školu v rozpočtu městské části našla. 
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Pan Tuček uvedl, že nerozporuje fakt, že platy nepedagogických zaměstnanců jsou nízké, 

ale je třeba postupovat koncepčně, pokud má škola finanční rezervu ve fondu odměn, tak ji 

vyčerpat a pro příští rok žádat o navýšení rozpočtu. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. bere na vědomí žádost Mateřské školy Formanská, příspěvková organizace, o 

posílení platů nepedagogických zaměstnanců školy,  

II. neschvaluje poskytnutí účelové dotace pro období říjen až prosinec 2024 na 

posílení platů nepedagogických zaměstnanců Mateřské školy Formanská, 

příspěvková organizace, z důvodu, že škola v letošním roce obdržela finanční 

prostředky ze státního rozpočtu na posílení platů zaměstnanců ve stravování a má 

zřízen fond odměn, ze kterého se poskytují odměny zaměstnancům, a to nad výši 

odměn, které jsou zahrnuty do podílu mimotarifních složek platu. 

pro: 5 členů 
proti: 1 člen (Dana Zdeňková) 
zdržel: 0 členů 
Návrh nebyl přijat. 

7. Schválení žádostí o neinvestiční dotaci VHA na 1. pololetí 2025 

Místostarostka paní Hana Petrová požádala zastupitele o rozdělení bodu na 7a) – 7e) z 

důvodu většího množství podaných žádostí.  

Hlasování pro rozdělení bodu č. 7: 

7a) Schválení žádosti o neinvestiční dotaci z VHA na 1. pololetí 2025 pro SDH Praha-Újezd 

7b) Schválení žádosti o neinvestiční dotaci z VHA na 1. pololetí 2025 pro SK Újezd Praha 4 

7c) Schválení žádostí o neinvestiční dotaci z VHA na 1. pololetí 2025 pro AC SAKÉ 

KATEŘINKY 

7d) Schválení žádosti o neinvestiční dotaci z VHA na 1. pololetí 2025 pro Újezdské fórum 

na akci „Cyklo výprava“ 

7e) Schválení žádosti o neinvestiční dotaci z VHA na 1. pololetí 2025 pro Újezdské fórum 

na akci „Putování v čase“ 

pro: 6 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

7a) Schválení žádosti o neinvestiční dotaci z VHA na 1. pololetí 2025 pro 

SDH Praha-Újezd 

Místostarostka paní Hana Petrová uvedla, že Sbor dobrovolných hasičů Praha-Újezd žádá 

o částku ve výši 60 000 Kč na úhradu nákladů Vodáckého soustředění Vltava 2025. 

Předpokládané náklady činí 70 000 Kč. 

Finanční výbor žádost projednal a navrhl schválit pro SDH Praha-Újezd částku ve výši 

40 000 Kč. 

Místostarostka vyzvala přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. bere na vědomí, že v termínu od 25. 6. 2024 do 27. 9. 2024 byl zveřejněn záměr na 

rozdělení neinvestiční dotace z výherních hracích automatů, a že ve lhůtě pro podání 
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žádosti městská část obdržela 5 žádostí o poskytnutí finančních prostředků, 

II. rozhoduje o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z odvodů z výherních hracích 

přístrojů na provoz sdružení sídlícího v městské části v souladu s pravidly pro 

čerpání prostředků z odvodů z výherních hracích přístrojů, schválených usnesením č. 

07/21/2024 ze dne 19. 6. 2024, takto: 

- Sbor dobrovolných hasičů Praha-Újezd ve výši 40 000 Kč 

III. schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové neinvestiční dotace 

z odvodů z výherních hracích přístrojů na období od 1. 1. 2025 do 30. 6. 2025 se 

Sborem dobrovolných hasičů Praha-Újezd, se sídlem Kateřinské nám. 465/1, 149 00 

Praha 4 – Újezd u Průhonic na částku ve výši 40 000 Kč na úhradu nákladů 

Vodáckého soustředění Vltava 2025 – ubytování, stravování, půjčení a dopravu raftů 

a pohonné hmoty, 

IV. ukládá starostovi podepsat veřejnoprávní smlouvu se spolkem dle odst. III. tohoto 

usnesení. 

pro: 6 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

7b) Schválení žádosti o neinvestiční dotaci z VHA na 1. pololetí 2025 pro 

SK Újezd Praha 4 

Místostarostka paní Hana Petrová uvedla, že SK Újezd Praha 4, z. s., žádá o 130 000 Kč, z 

toho 90 000 Kč na úhradu nákladů na zajištění zimního soustředění dětí v lednu 2025  

(předpokládané náklady činí 110 000 Kč) a 40 000 Kč na nákup a obnovu sportovních 

tréninkových pomůcek a dresů pro děti a mládež (předpokládané náklady činí 60 000 Kč). 

Finanční výbor žádost projednal a navrhl schválit pro SK Újezd Praha 4, z. s., částku ve výši 

87 000 Kč, z toho 60 000 Kč na úhradu nákladů zimního soustředění dětí a 27 000 Kč na 

nákup a obnovu sportovních tréninkových pomůcek a dresů pro děti a mládež fotbalového a 

tenisového oddílu. 

Místostarostka vyzvala přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. bere na vědomí, že v termínu od 25. 6. 2024 do 27. 9. 2024 byl zveřejněn záměr na 

rozdělení neinvestiční dotace z výherních hracích automatů, a že ve lhůtě pro podání 

žádosti městská část obdržela 5 žádostí o poskytnutí finančních prostředků, 

II. rozhoduje o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z odvodů z výherních hracích 

přístrojů na provoz sdružení sídlícího v městské části v souladu s pravidly pro 

čerpání prostředků z odvodů z výherních hracích přístrojů, schválených usnesením č. 

07/21/2024 ze dne 19. 6. 2024, takto: 

- SK Újezd Praha 4, z. s., ve výši 87 000 Kč 

III. schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové neinvestiční dotace 

z odvodů z výherních hracích přístrojů na období od 1. 1. 2025 do 30. 6. 2025 s SK 
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Újezd Praha 4, z. s., se sídlem Nad Statkem 118, 149 00 Praha 4 – Újezd u Průhonic 

na částku ve výši 87 000 Kč, z toho 60 000 Kč na úhradu nákladů zimního 

soustředění dětí – ubytování, strava, pronájem sportovišť, doprava na místo 

soustředění a úhrada mzdových nákladů pro trenéry v době konání soustředění a 

27 000 Kč na nákup a obnovu sportovních tréninkových pomůcek a dresů pro děti a 

mládež fotbalového a tenisového oddílu, 

IV. ukládá starostovi podepsat veřejnoprávní smlouvu se spolkem dle odst. III. tohoto 

usnesení. 

pro: 6 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

7c) Schválení žádostí o neinvestiční dotaci z VHA na 1. pololetí 2025 pro 

AC SAKÉ KATEŘINKY 

Místostarostka paní Hana Petrová uvedla, že AC SAKÉ Kateřinky, z. s., žádá o částku ve 

výši 7 000 Kč (předpokládané náklady činí 11 000 Kč) určenou na zlepšení podmínek pro 

závodníky běžeckého závodu pro mládež a širokou veřejnost „Běhu pro Zuzanku“. 

Finanční výbor žádost projednal a navrhl schválit pro AC Saké Kateřinky, z. s., částku ve 

výši 7 000 Kč určenou na zlepšení podmínek pro závodníky běžeckého závodu pro mládež 

a širokou veřejnost „Běhu pro Zuzanku“, z toho 4 500 Kč na pořízení cen pro závodníky a 

do tomboly a 2 500 Kč na iontový nápoj pro závodníky, drobné organizační vybavení k 

pořádání závodu, provoz internetových stránek závodu a SMS s výsledky pro závodníky. 

Místostarostka vyzvala přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. bere na vědomí, že v termínu od 25. 6. 2024 do 27. 9. 2024 byl zveřejněn záměr na 

rozdělení neinvestiční dotace z výherních hracích automatů, a že ve lhůtě pro podání 

žádosti městská část obdržela 5 žádostí o poskytnutí finančních prostředků, 

II. rozhoduje o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z odvodů z výherních hracích 

přístrojů na provoz sdružení sídlícího v městské části v souladu s pravidly pro 

čerpání prostředků z odvodů z výherních hracích přístrojů, schválených usnesením 

č. 07/21/2024 ze dne 19. 6. 2024, takto: 

- AC SAKÉ KATEŘINKY, z. s., ve výši 7 000 Kč 

III. schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové neinvestiční dotace 

z odvodů z výherních hracích přístrojů na období od 1. 1. 2025 do 30. 6. 2025 s AC 

SAKÉ KATEŘINKY, z. s., se sídlem Milíčovská 263, 149 00 Praha 4 – Újezd u 

Průhonic na částku ve výši 7 000 Kč určenou na zlepšení podmínek pro závodníky 

běžeckého závodu pro mládež a širokou veřejnost „Běhu pro Zuzanku“, z toho 4 500 

Kč na pořízení cen pro závodníky a do tomboly a 2 500 Kč na iontový nápoj pro 

závodníky, drobné organizační vybavení k pořádání závodu, provoz internetových 
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stránek závodu a SMS s výsledky pro závodníky, 

IV. ukládá starostovi podepsat veřejnoprávní smlouvu se spolkem dle odst. III. tohoto 

usnesení. 

pro: 6 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

7d) Schválení žádosti o neinvestiční dotaci z VHA na 1. pololetí 2025 pro 

Újezdské fórum na akci „Cyklo výprava“ 

Místostarostka paní Hana Petrová uvedla, že Újezdské fórum, z. s., žádá o 45 000 Kč na 

úhradu nákladů cyklo výpravy (předpokládané náklady činí 60 000 Kč).  

Finanční výbor žádost projednal a navrhl schválit pro Újezdské fórum, z. s., částku ve výši 

30 000 Kč určenou na úhradu nákladů cyklo výpravy Ufon s dětmi objevují pozemské krásy 

ČR - ubytování, strava, instruktoři, pojištění účastníků, materiál na hry, zdravotník, ceny a 

odměny pro děti, marketing a propagace a pamětní tričko. 

Místostarostka vyzvala přítomné k diskusi.  

Místostarostka paní Jana Draštíková navrhuje spolku přispět dle rozpisu položek na žádosti 

na ubytování, stravu a odměny pro děti. Navrhuje následující usnesení: 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. bere na vědomí, že v termínu od 25. 6. 2024 do 27. 9. 2024 byl zveřejněn záměr na 

rozdělení neinvestiční dotace z výherních hracích automatů, a že ve lhůtě pro podání 

žádosti městská část obdržela 5 žádostí o poskytnutí finančních prostředků. 

II. rozhoduje o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z odvodů z výherních hracích 

přístrojů na provoz sdružení sídlícího v městské části v souladu s pravidly pro 

čerpání prostředků z odvodů z výherních hracích přístrojů, schválených usnesením 

č. 07/21/2024 ze dne 19. 6. 2024, takto: 

- Újezdské fórum, z. s., ve výši 31 250 Kč 

III. schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové neinvestiční dotace 

z odvodů z výherních hracích přístrojů na období od 1. 1. 2025 do 30. 6. 2025 se 

spolkem Újezdské fórum, z. s., se sídlem Práškovská 588/5, 149 00 Praha 4 – Újezd 

u Průhonic na částku ve výši 31 250 Kč určenou na úhradu nákladů cyklo výpravy 

Ufon s dětmi objevují pozemské krásy ČR, z toho na ubytování 15 000 Kč, stravu 

11 250 Kč a ceny a odměny pro děti 5 000 Kč,   

IV. ukládá starostovi podepsat veřejnoprávní smlouvu se spolkem dle odst. III. tohoto 

usnesení. 

pro: 6 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

7e) Schválení žádosti o neinvestiční dotaci z VHA na 1. pololetí 2025 pro 

Újezdské fórum na akci „Putování v čase“ 
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Místostarostka paní Hana Petrová uvedla, že Újezdské fórum, z. s., žádá o 80 000 Kč 

(předpokládané náklady činí 80 000 Kč) na úhradu nákladů akce Putování v čase.  

Finanční výbor žádost projednal a navrhl schválit pro Újezdské fórum, z. s., částku ve výši 

51 000 Kč určenou na úhradu nákladů akce Putování v čase – Újezd a Kateřinky – aneb 

„Jak se žilo před…“ za pronájem mobiliáře, značení trasy a informační brožuru, 

programování hry, putovní cenu, pozornost personálu stánku a zdravotní dozor. 

Místostarostka vyzvala přítomné k diskusi.  

Místostarostka paní Jana Draštíková navrhuje spolku přispět dle rozpisu položek na žádosti 

na programování hry a putovní cenu. Navrhuje, aby spolku byla poskytnuta dotace ve výši 

28 000 Kč, z toho na programování hry 25 000 Kč a na putovní cenu 3 000 Kč. 

Paní Dana Zdeňková uvedla, že každá podobná akce by měla být zaštítěna zdravotníkem, 

proto navrhuje navýšit dotaci o příspěvek za zdravotnický dozor, celková částka by tak činila 

30 000 Kč, z toho na programování hry 25 000 Kč, na putovní cenu 3 000 Kč a za zdravotní 

dozor (sanita s personálem) 2 000 Kč. 

Proběhla diskuse mezi zástupci spolku Újezdské fórum, panem Kurelem a Smékalem, a 

členy zastupitelstva: Pan Kurel uvedl, že akce je zaměřena na historii, kdy budou 

účastníkům během procházky po městské části pomocí místních pamětníků představeny 

místa z Újezdu i Kateřinek v historickém pojetí. Spolek má již předsmluvněné zástupce 

z místních spolků a starousedlíků. Jedná se o poznávací akci napříč generacemi. 

Předpokládané náklady jsou nejnižší možné a v případě, že by se poskytnutá dotace 

nevyčerpala, tak se částka vrátí do rozpočtu MČ. Pan Smékal uvedl, že byl účasten na 

finančním výboru, ocenil jeho věcnost, a uvedl, že najít spravedlivý model pro poskytování 

dotací na akce je problematické, a že jednotlivé položky se musí spravedlivě krátit. Jedná 

se o úplně nové pojetí akce, která se vymyká akcím dosavadním, proto při posuzování 

finanční dotace je na ni třeba hledět jako na celek. Uvedl, že pro konání akce je potřeba 

pronajmout mobiliář. Paní Draštíková uvedla, ať spolek podá žádost SDH o zapůjčení 

mobiliáře. Paní Petrová uvedla, že finanční výše dotačních titulů je omezena. Dále že není 

správné krátit dotace procentuálně, ale vybrat nejdůležitější položky ze žádosti. Pan 

Hromádka požádal, aby v propozicích akce bylo uvedeno, že akce se koná za podpory 

městské části.    

Návrh usnesení paní Dany Zdeňkové: 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. bere na vědomí, že v termínu od 25. 6. 2024 do 27. 9. 2024 byl zveřejněn záměr na 

rozdělení neinvestiční dotace z výherních hracích automatů, a že ve lhůtě pro podání 

žádosti městská část obdržela 5 žádostí o poskytnutí finančních prostředků, 

II. rozhoduje o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z odvodů z výherních hracích 

přístrojů na provoz sdružení sídlícího v městské části v souladu s pravidly pro 

čerpání prostředků z odvodů z výherních hracích přístrojů, schválených usnesením č. 

07/21/2024 ze dne 19. 6. 2024, takto: 

- Újezdské fórum, z. s., ve výši 30 000 Kč 

III. schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové neinvestiční dotace 

z odvodů z výherních hracích přístrojů na období od 1. 1. 2025 do 30. 6. 2025 se 

spolkem Újezdské fórum, z. s., se sídlem Práškovská 588/5, 149 00 Praha 4 – Újezd 

u Průhonic na částku ve výši 30 000 Kč určenou na úhradu nákladů akce Putování v 
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čase – Újezd a Kateřinky – aneb „Jak se žilo před…“, z toho na programování hry 

25 000 Kč, na putovní cenu 3 000 Kč a na zdravotní dozor 2 000 Kč, 

IV. ukládá starostovi podepsat veřejnoprávní smlouvu se spolkem dle odst. III. tohoto 

usnesení. 

pro: 6 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

8. Schválení obnovení termínovaných vkladů 

Místostarostka paní Hana Petrová informovala o splatnosti termínovaných vkladů. Jedná se 

o tři smlouvy uzavřené s ČSOB dne 21. 2. 2023, jejichž splatnost je 7. 11. a 8. 11. 2024.  

Firemní bankéř ČSOB podal městské části nabídku zhodnocení období 6 M - 2,35 %, 1 M - 

2,60 %. Nabídka zhodnocení na 1 měsíc není z hlediska délky výpovědních lhůt a termínů 

zasedání ZMČ procesně proveditelná. 

Finanční výbor návrh na obnovení účtů projednal a doporučil schválit obnovení Smluv o 

účtu s délkou vkladu 6 měsíců.  

Místostarostka vyzvala přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd 

I. Bere na vědomí že termínované vklady uzavřené na dobu určitou 6 měsíců mají 

splatnost: číslo účtu 319369037/0300 dne 7. 11. 2024, číslo účtu 319368915/0300 

dne 7. 11. 2024 a číslo účtu 319368747/0300 dne 8. 11. 2024.  

II. Schvaluje obnovení Smluv o účtu „Termínovaný vklad na dobu určitou“ číslo 

319369037/0300, číslo 319368915/0300 a číslo 319368747/0300, uzavřených dne 

21. 2. 2023 s Československou obchodní bankou, a. s., Radlická 333/150, 150 57 

Praha 5, IČO: 00001350, s délkou vkladu 6 měsíců. Objem vázaných finančních 

prostředků na termínovaných vkladech činí 25 000 000 Kč. Součástí vkladů jsou 

vyúčtované úroky připsané ve prospěch účtu jako součást úročené jistiny. 

III. Ukládá starostovi podepsat obnovené Smlouvy o účtu „Termínovaný vklad na dobu 

určitou“ dle odst. II. tohoto usnesení.  

pro: 6 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

9. Rozhodnutí starosty  

Místostarostka paní Hana Petrová informovala o vydaných rozhodnutích starosty č. 25/2024 

až 28/2024, které v krátkosti okomentovala. 

Místostarostka vyzvala přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd bere na vědomí: 

a) rozhodnutí starosty č. 25/2024 o udělení souhlasu s uzavřením nájemní smlouvy č. 

1.9/2024 na dobu určitou mezi Základní školou Formanská a společností Zdravotníci 

Plus, s. r. o., za účelem pořádání Kurzů první pomoci pro zdravotníky,  
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b) rozhodnutí starosty č. 26/2024 o povolení výjimky z minimálního počtu žáků ve třídě 

Základní školy Formanská pro školní rok 2024/2025,  

c) rozhodnutí starosty č. 27/2024 o udělení:  

- dodatečného souhlasu s uzavřením nájemní smlouvy č. 2KRKS/2024 na dobu 

určitou mezi Mateřskou školou Formanská a Sborem Křesťanského společenství 

Praha za účelem setkávání dětí ze Sboru Křesťanského společenství; 

- souhlasu s uzavřením nájemní smlouvy č. 3KR/2024 na dobu určitou mezi Mateřskou 

školou Formanská a Judo Club Bohemia, z. s., za účelem vedení kurzu juda; 

- souhlasu s uzavřením nájemní smlouvy č. 4KR/2024 na dobu určitou mezi Mateřskou 

školou Formanská a Danielem Prokešem za účelem vedení Všesportovního kroužku; 

- souhlasu s uzavřením nájemní smlouvy č. 5KR/2024 na dobu určitou mezi Mateřskou 

školou Formanská a Bc. Šárkou Zahálkovou za účelem vedení kroužku Angličtiny; 

- souhlasu s uzavřením nájemní smlouvy č. 6KR/2024 na dobu určitou mezi Mateřskou 

školou Formanská a Ing. Petrou Tomáškovou za účelem vedení kroužků Jogohrátky, 

Montessori aktivity, Písnička s pohybem, Artefiletika, Angličtina s prožitkem, 

d) rozhodnutí starosty č. 28/2024 o schválení provedení úprav rozpočtu týkajících se  

- změny charakteru investiční dotace ve výši 300 000 Kč na akci „Regenerace a 

údržba zeleně na Milíčovských kopcích“ z investiční na neinvestiční; 

- poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu hlavního města Prahy ve výši 

106 900 Kč pro Mateřskou školu Formanská a ve výši 64 800 Kč pro Základní školu 

Formanská na posílení mzdových prostředků zaměstnanců škol a školských 

zařízení; 

- úpravy rozpočtu ve výši 100 000 Kč na nákup humanitární pomoci povodněmi 

postiženému městu Vidnava v okrese Jeseník; 

- poskytnutí účelové neinvestiční dotace ze státního rozpočtu ve výši 164 000 Kč na 

úhradu výdajů vzniklých v souvislosti s konáním voleb do Senátu Parlamentu ČR v 

roce 2024. 

pro: 6 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

10. Žádost občanů o zařazení bodu do programu jednání 

zastupitelstva – projednání závěrů šetření České školní inspekce 

a přijatých opatření v souvislosti se situací v ZŠ Formanská 

Místostarostka paní Hana Petrová uvedla, že městská část Praha-Újezd obdržela žádost 

občanů o zařazení bodu na jednání zastupitelstva „Projednání závěrů šetření České školní 

inspekce a přijatých opatření v souvislosti se situací v ZŠ Formanská“.  

Konstatovala, že ČŠI provedla v Základní škole Formanská na základě podaných stížností 

rodičů či zákonných zástupců šetření, jehož výsledek nezveřejňuje, je pouze podkladem pro 
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další řízení zřizovatele a zákon v této souvislosti nezakotvuje žádné opravné prostředky. 

Městská část se výsledky šetření zabývala a po jejich projednání s ředitelkou základní školy 

přijala příslušná opatření. ČŠI po prošetření na místě vyhodnotila dvě stížnosti jako 

důvodné a dvě jako nedůvodné. 

- Stížnost na nedostatečné organizační a personální zajištění zájmového vzdělávání 

zhodnotila ČSI jako nedůvodnou. 

- Stížnost na postup školy při evidenci docházky žáků a ve vykazování omluvenek 

zákonnými zástupci žáků zhodnotila ČSI jako nedůvodnou. 

- Stížnost na nedostatečné zajištění vzdělávání žáků v některých třídách (nekázeň 

žáků, nezajištění podpory žákům) zhodnotila ČSI jako důvodnou. Zřizovatel 

s ředitelkou základní školy přijal následující opatření: Při neplánované absenci 

asistenta pedagoga ve výuce (při neplánované absenci vyučujícího) bude škola volit 

rozdělení třídy do ostatních ročníků, aby nebyla narušena výuka žáků s podpůrným 

opatřením. Budou zavedena pravidla pro práci se třídou - diferenciace výuky, průběh 

hodiny, řešení nekázně, narušování výuky apod., jejichž dodržování bude 

kontrolováno a hodnoceno. Od nového školního roku taktéž škola zajistila zvonění, 

aby se žáci lépe orientovali v začátku i konci výuky či přestávky. Probíhají třídnické 

hodiny pro individuální práci s třídou v oblasti komunikace, vztahů a řešení konfliktů. 

- Stížnost na nedostatečnou komunikaci vedení školy při řešení části některých 

podnětů zákonných zástupců žáků zhodnotila ČŠI jako důvodnou. Zřizovatel 

s ředitelkou základní školy přijal následující opatření: Vedení školy veškeré podněty 

ze strany zákonných zástupců eviduje a ověřuje výsledky řešení jednotlivých 

podnětů. Z každého osobního setkání zákonného zástupce s odpovědným 

pracovníkem bude pořízen písemný zápis. 

Místostarostka dále uvedla, že pro řešení výsledků šetření ČŠI není zastupitelstvo městské 

části příslušné.  

Místostarostka vyzvala přítomné k podání připomínek.  

Ing. Ranoš uvedl, že řešením problémů ve škole vyplývajících ze zprávy ČŠI by se primárně 

měly zaobírat orgány k tomu zřízené, které toto mají ve své kompetenci - Komise školská, 

kulturní a sociální a Školská rada při ZŠ Formanská. Výsledek šetření ČŠI se zabývá čtyřmi 

stížnostmi a nevypovídá tak o celkovém obrazu školy, na rozdíl např. od inspekční zprávy, 

která hodnotí školu jako celek. Považuje informace týkající se přijatých opatření za 

dostatečné. 

Pan Tuček uvedl, že součástí zprávy je i sdělení o nízké kvalifikaci pedagogů, 30 % žáků ze 

školy odešlo a pro relevanci školy je podstatný zájem žáků a učitelů. 

Pan Pitrman uvedl, že za úbytkem žáků stojí i nově postavená devítiletá škola v Šeberově. 

Pan Smékal uvedl, že je třeba školu systematicky hodnotit, nastavit kontrolní mechanismy a 

kritéria, podle kterých se bude škola hodnotit, někam se posunout, něco udělat pro to, aby 

se situace změnila a změnit směr, kterým se škola vydala. 

Místostarostka paní Draštíková uvedla, že školu pravidelně, každý týden, navštěvuje a 

hovoří zejména s dětmi, takže ze strany zřizovatele se o nezájem nejedná. 

Paní Stejskalová uvedla, že je třeba nastavit kritéria vedoucí ke zlepšení vzdělávání.  

Pan Kurel uvedl, že škola je vizitkou městské části, ale ta ji nespravuje dobře. Navrhuje, aby 

městská část požádala o pomoc externí službu, která by problematice rozuměla. 

Pan Ranoš shrnul témata diskuse: 1. Šetření stížnosti ČŠI, která se nezabývala úbytkem 

žáků, ale krizovou situací po převzetí školy novou ředitelkou. 2. Jak zlepšit školu, což je 

dlouhodobý problém. Reputace školy byla zbořena a nová se bude budovat znovu.  
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Proběhla diskuse o odborné kvalifikaci pedagogů a o chybějícím vyučujícím v páté třídě.  

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. bere na vědomí žádost občanů městské části o projednání závěrů šetření České 

školní inspekce a přijatých opatření v souvislosti se situací v ZŠ Formanská, 

II. konstatuje, že městská část ve spolupráci s vedením Základní školy Formanská, 

příspěvková organizace, přijala nápravná opatření, která vycházejí z výsledků šetření 

České školní inspekce ze dne 9. 7. 2024. 

pro: 6 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

11. Kontrola plnění usnesení zápisu č. 23/2024  

Místostarostka paní Hana Petrová po kontrole jednotlivých usnesení zápisu č. 23/2024 

konstatovala, že všechna byla splněna. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd bere na vědomí informace o plnění usnesení zápisu č. 

23/2024. 

pro: 6 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

12. Různé 

a)  Termín zasedání ZMČ – 20. listopadu 2024 

Místostarostka paní Hana Petrová uvedla, že příští zasedání zastupitelstva se bude konat 

ve středu 20. listopadu 2024 od 17.30 hodin v zasedací místnosti hasičské zbrojnice. 

Předseda výboru stavebního a pro životní prostředí, Ing. Filip Ranoš, uvedl, že zasedání 

výboru se bude konat 11. listopadu 2024. 

b)   Pozvánka na kulturní akce 

- pátek 25. 10. 2024 Halloween v areálu hasičské zbrojnice 

- neděle 17. 11. 2024 lampionový průvod z Kateřinského na újezdské náměstí 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 19.11 hodin dne 23. 10. 2024. 

Zapsala dne 23. 10. 2024 Pavla Pitrmanová, tajemnice úřadu. 

 
 
 
člen ZMČ ověřovatel              člen ZMČ ověřovatel  
 
 
                          starosta 
                                                       v z. místostarostka 


